
Sverresborg Hoops Basket              
PROTOKOLL STYREMØTE 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 7/2021 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Tirsdag 19.10.21, kl. 19.00-21.15 og Teams torsdag 21.10 kl 20.00-21.15. 
Sted: Havstein Klubbhus og Teams. 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Bjørn Åge Bergsjordet, Tommy Geving, 

Camilla Jensen, Helga Valør Wist, Guro Samanns og Hugo De La Plaza. 
Forfall: Helga Valør Wist, Geir Schønberg og Tommy Geving tirsdag. 
 Tommy Geving og Hugo De La Plaza torsdag. 
Referent: Mathias Aarskog 
  
Saksliste 

Sak 7.1.21 Forrige styremøteprotokoll. 
 Styremøteprotokol for møte 18. august 2021 ble godkjent.     Tirsdag 

Sak 7.2.21 Daglig drift.         
  

Utestående 17.10. Gikk gjennom utestående medlemsavgift og aktivitetsavgift fra 2015  
og vedtok sletting av mange krav.       Torsdag 
Deltagelse NMU16 med Hoops Elite. (Bjørn Åge tekst) 
Dommerkrise. Mistet 8 utdannede dommere/kampledere til Midtbyen og 2 har sluttet. 
Bare 8 dommere igjen som må dømme 110 kamper for klubben. Det innkalles til dommermøte  
3.11 på Havstein klubbhus. Må finne en dommerkoordinator i klubben snarest. Tirsdag 
Venneuke november. Fått mange unge spiller i høst. Må finne ut hvilke årsklasser vi  
skal rekruttere i først.         Torsdag 
Hoopsshoppen. Guro ønsker å hjelpe til med denne. Foreslår nye klær og logo. 
Vedtak om type klær og logo tas på mail.      Tirsdag 
Vi må få oversikt over hvor mange draktsett vi har, og hvilken størrelse disse har. Det er  
bestilt 3 sett som kommer i høst.       Tirsdag  

Sak 7.3.21 Styresaker som trenger vedtak.      Alle 

 Gikk gjennom utestående medlemsavgift og aktivitetsavgift fra 2015 og vedtok sletting  
av mange krav hvor spillere har sluttet uten å gi beskjed.    Torsdag 
Lag som får ny lagskasse og starter på kr 0,- får et tilskudd på kr 5 000,- fra klubben. Tirsdag  
Regnskap pr 30.09.2021 ble godkjent.      Tirsdag 
Vedtok bonusløsning for å få flere dommere. Kr 1000,- for hver 10. dømte kamp  
over 20 kamper.         Tirsdag 
Klubben betaler for dommerobservasjoner for å følge opp våre dommere, slik at vi får  
flere til å fortsette å dømme lenger enn i dag.     Tirsdag  

  
Sak 7.4.21 Klubbutvikling 
 Økonomihåndbok for Hoops godkjent av styret og vi har nå full score på Bedre klubb. 
 Vi fortsette vårt klubbutviklingsopplegg med NBBF med fysisk møte med våre tillitsvalgte. 



Sverresborg Hoops Basket              
Sak 7.5.21 Eventuelt.  
 Styret vedtok å delta på Idrettsgallaen i Spektrum.     Torsdag 
 Vedtok å gi Sørsia en del treningstid når Husebyhallen stenger uke 44 og 45. Torsdag


